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PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 
 
MJESNI ODBOR SVETI NIKOLA 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  026-02/15-28/7 
URBROJ:  2170/01-09-10-15-2 
Rijeka,  17. kolovoza 2015. 
                                    

   
 

ZAPISNIK 
S 9. SJEDNICE VMO SVETI NIKOLA 

 
9. sjednica VMO Sveti Nikola održana je 17. kolovoza 2015. godine (ponedjeljak) u 18:30 sati u 
prostorijama Mjesne samouprave, Franje Čandeka 36b.  

 
Sjednici su bili nazočni:  

- Marin Barać, predsjednik VMO 
- Anton Cindrić, član VMO 
- Mila Kožul, član VMO 
- Nikola Lazić, član VMO 
- Nenad Srdoč, član VMO 
- Jelena Orban Ramić, tajnica MO 

 

Sjednici nisu bili nazočni:  
- Željko Vizintin, zamjenik predsjednika VMO 
- Antonija Marković, član VMO 

 
 
Usvajanje zapisnika s 8. sjednice VMO Sveti Nikola: 

• Zapisnik je jednoglasno usvojen 
 

 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO Marin Barać i predložio slijedeći 
 

DNEVNI RED 
 

1. Sigurnost prometa na križanjima Zvonimirova i I. M. Ronjgova te Zvonimirova i V. Benca 
2. Sanacija pristupa interventnom putu u Crnčićevoj 
3. Sanacija zida u Meštrovićevoj ulici kod k. br. 20 
4. Odgovor na uređenje prostorija u MO Sveti Nikola u Zametskoj 
5. Prijenos sredstava za boćarski turnir 
6. Dopisi pristigli između dvije sjednice 
7. Razno 
 

Dnevni red je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
 
AD 1 
Budući da se nedavno dogodila još jedna prometna nesreća na križanju ulica V. Benca i 
Zvonimirove, predsjednik Vijeća Marin Barać je održao hitan sastanak sa predstavnicima Rijeka 
prometa d.d. i prisutnima podnio izvješće. Rijeka promet d.d. je u potpunosti preuzeo obvezu za 
sanacijom križanja Zvonimirove sa V. Benca i I. M. Ronjgova, te u rujnu 2015. godine planiraju 
izvršiti rekonstrukciju faza semafora na oba predmetna križanja. Zbog nužnosti hitnog rješavanja 
ove problematike, predsjednik Vijeća je predložio da Vijeće uputi požurnicu pisanim putem ukoliko 
sanacija ne bude izvršena u predviđenom razdoblju.  
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Zaključak: 
• Vijeće je navedeno primilo na znanje i jednoglasno prihvatilo navedeni prijedlog. 

 
 
AD 2 
Budući da stupići na interventnom putu u Crnčićevoj ulici još nisu sanirani, predsjednik Vijeća 
Marin Barać je predložio da se uputi požurnica sa prijedlogom da se umjesto stupića postavi 
rampa.  
 

Zaključak: 
• Vijeće je jednoglasno prihvatilo navedeni prijedlog. 

 
 
AD 3 
Predsjednik Vijeća Marin Barać je obavijestio prisutne da se na nogostupu u Meštrovićevoj ulici 
kod k. br. 20 nalazi rupa na spoju metalne ograde i zida iza kojih se nalazi dječje igralište koje je 
nekoliko metara niže od razine nogostupa, te predlaže da se uputi zahtjev za sanacijom nadležnim 
službama.  
 

Zaključak: 
• Vijeće je jednoglasno prihvatilo navedeni prijedlog. Uputiti će se zahtjev za 

sanacijom Rijeka prometu d.d. i Odjelu gradske uprave za komunalni sustav. 
 
 
AD 4 
Vijeće je primilo odgovor Odjela gradske uprave za gospodarenje imovinom kojim obavještavaju 
da su nakon izvršenog očevida prostorija MO Sveti Nikola, od izvođača radova zatražili ponudu za 
zamjenu postojećih dotrajalih prozora novim aluminijskim prozorima i ličenje zidova i stropa.   
 

Zaključak: 
• Vijeće je navedeno primilo na znanje. 

 
 
AD 5 
Nakon sastanka sa predstavnicima Boćarskog kluba Mario Gennari, a u cilju pomoći oko 
organizacije boćarskog turnira u okviru programske aktivnosti Dana MO, Predsjednik Vijeća Marin 
Barać je predložio da se napravi preraspodjela planiranih sredstava u Financijskom planu u okviru 
pozicija Reprezentacije za VMO. Predsjednik Vijeća je pojasnio da Boćarski klub Mario Gennari 
unazad nekoliko godina predstavlja MO Sveti Nikola na turnirima mjesnih odbora povodom Dana 
Sv. Vida, te da sve svoje aktivnosti financiraju isključivo od donacija, a na ovaj način bi se i njih 
uključilo u buduće programske aktivnosti Vijeća. 
 

Zaključak: 
• Vijeće je jednoglasno prihvatilo prijedlog predsjednika Vijeća da se izvrši 

preraspodjela planiranih sredstava u Financijskom planu za 2015. godinu unutar 
Reprezentacije za VMO na slijedeći način: 
1. sredstva na poziciji 973 (reprezentacija) umanjuju se u iznosu od 1.500,00 kuna; 
2. sredstva na poziciji 974 (ostali nespomenuti rashodi poslovanja) uvećavaju se u 

iznosu od 1.500,00 kuna. 
 
 
AD 6 
Rijeka promet d.d. dostavio je odgovor na traženo mišljenje za postavu stupića ispred zgrade 
Zametska 6. Obavještavaju Vijeće da su zajedno s djelatnicima Grada izvršili uvid i da će 
horizontalnom signalizacijom označiti prostor uz zgradu Zametska 6 i ispred zida sa stepeništem. 
Također će, u cilju sprečavanja nepropisnog parkiranja, postaviti stupiće ispred ulaza u zgradu, a u 
ravnini s drvoredom i stupom javne rasvjete.  
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Zaključak: 
• Vijeće je navedeno primilo na znanje. 

 
 
Rijeka promet d.d. uputio je odgovor Vijeću kojim obavještavaju da je zahtjev za označavanje 
pješačkog prijelaza u Medovićevoj ulici kod k. br. 21 opravdan i da će se izvršiti predmetne radove 
odmah nakon Odobrenja od Grada Rijeka. 
 

Zaključak: 

• Vijeće je navedeno primilo na znanje. 
 
 
Direkcija zajedničkih komunalnih djelatnosti uputila je odgovor na zahtjev Vijeća za saniranje 
ruzinavih ograda. Ograda u Ivekovićevoj ulici biti će preličena i dio ograde koji nedostaje će se 
postaviti. Ograda u Liburnijskoj ulici je u nadležnosti Rijeka prometa, te je njima upućen zahtjev za 
sanacijom. Ograda u Meštrovićevoj ulici je u nadležnosti zgrade.  
 

Zaključak: 

• Vijeće je navedeno primilo na znanje. 
 
 
AD 7 
Na portalu Moja Rijeka pod rubrikom "Tužibaba" postavljeno je pitanje zašto novopostavljene 
ograde u ulici A. Kosića Rika kod k. br. 11 nisu povezane nego se između njih nalazi rupa od 
nekoliko metara.  
 

Zaključak: 

• Vijeće je jednoglasno donijelo odluku da se zatraži mišljenje nadležnih službi i 
eventualno zatraži postavljanje ograde i na tom preostalom dijelu. 

 
 
Predsjednik Vijeća Marin Barać je obavijestio prisutne o održanom sastanku s predstavnicima 
Odjela gradske uprave za razvoj, urbanizam, ekologiju i gospodarenje zemljištem tijekom kojeg je 
izvršen izvid pojedinih lokacija prijedloga prioriteta za 2016. godinu. 
 

Zaključak: 

• Vijeće je navedeno primilo na znanje. 
 
 
Vijeće je u ožujku 2015. godine poslalo zahtjev za utvrđivanje vlasništva krova Kauflanda na adresi 
Zametska 44 na koji još nije stigao odgovor. 
 

Zaključak: 

• Vijeće je jednoglasno donijelo odluku da se uputi požurnica nadležnoj službi. 
 
 
Članica Vijeća Mila Kožul je predložila da se od Odjela za gradsku samoupravu i upravu zatraži 
informacija o iskoristivosti prostora MO Sveti Nikola u odnosu na druge prostore mjesne 
samouprave, te ukoliko je iskoristivost loša da se traži smanjenje naknade za korištenje prostora.  
 

Zaključak: 

• Vijeće je jednoglasno prihvatilo navedeni prijedlog.  
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Član Vijeća Anton Cindrić predložio je da se od Odjela gradske uprave za komunalni sustav zatraži 
uklanjanje korijena na zelenoj površini u Karasovoj ulici kod k. br. 1 
 

Zaključak: 

• Vijeće je jednoglasno prihvatilo navedeni prijedlog.  
 
 
 
Sjednica je završila u 19:45 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od četiri (4) stranice. 
 
 
 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: Predsjednik VMO Sveti Nikola: 
 

                    Jelena Orban Ramić Marin Barać 
 
  


